
Zápisnica zo zasadnutia Dotačnej komisie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Petržalka dňa 26. marca 2025 

 

Prítomní: M. Polešenský, S. Horínek, M. Riganová, K. Mádelová, J. Valocsay, E. 

Pätoprstá, E. Benkovičová (tajomník) 

Ospravedlnení: G. Fulová, P. Lošonský, L. Točka, K. Štrofová 

Miesto konania: zasadačka MiÚ Petržalka 8. poschodie 

Začiatok rokovania: 15:00 hod 

 

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie a schválenie programu  

2. Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN 10/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 

VZN 11/2023 – p. Erika Benkovičová 

3. Záver 
 

K bodu 1: Otvorenie a schválenie programu – 15.00 hod 

Predseda komisie M. Polešenský otvoril zasadnutie a vyzval členov komisie na 

hlasovanie                      o schválení programu tak, ako bol zaslaný v pozvánke. 

 

Hlasovanie za program ako celok: 

Prítomných: 6   (M. Polešenský, S. Horínek, M. Riganová, K. Mádelová, J. Valocsay, E. 

Pätoprstá) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Program bol schválený. 

 

K bodu 2: Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-

Petržalka                              v zmysle VZN č. 11/2023 

Tajomníčka dotačnej komisie E. Benkovičová informovala prítomných, že tento rok bolo 

zaevidovaných 12 žiadostí o Dotáciu na činnosť. Všetky žiadosti boli po formálnej 

stránke skontrolované a po overení žiadateľov nasledovalo hodnotenie 

hodnotiteľmi/členmi dotačnej komisie. Po bodovom hodnotení boli všetky žiadosti 

zoradené od najvyššieho počtu po najnižší počet bodov a podľa vzorca uvedeného v 

platnom VZN boli vypočítané sumy dotácie pre jednotlivých žiadateľov. Takisto 

informovala, že dotácie budú poskytované po schválení rozpočtu Miestnym 

zastupiteľstvom a po podpise uznesenia starostom. Z návrhu rozpočtu vyplýva, že 

dotácie na činnosť schválené Miestnym zastupiteľstvom je vo výške 18 750 eur. 

Tajomníčka dotačnej komisie E. Benkovičová upresnila proces prideľovania financií v 

zmysle, že žiadatelia, ktorí dostanú menej ako 60% z maximálneho možného počtu 

bodov nebudú podporení. Žiadateľ, ktorý sa umiestnil na poslednom mieste v tomto kole 

a dostal 60% bude podporený sumou, ktorá zostala z rozpočtu. 



Diskusia: 

Pán Polešenský otvoril diskusiu.  

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Rôzne: 

P. Polešenský – v rámci monitoringu podporených organizácií navštívil niekoľko z nich, 

zástupcovia navštívených organizácií sú s dotačným systémom a s komunikáciou s 

úradom v zásade spokojné. Ak spomínali ťažkosti, boli skôr v oblastiach ich pôsobenia 

a väčšinou nezávislé od úradu alebo dotačnej schémy. Podnety od organizácií 

prediskutoval p. Polešenský s p. 1. vicestarostkou Jančokovou, ktorá podnety 

komunikovala ďalej na príslušné oddelenia (napr. väčšia súčinnosť v sociálnej oblasti).  

P. Pätoprstá - otvorila diskusiu o nebezpečenstve omamných látok a potrebu širšej 

diskusie o probléme s mladými ľuďmi. 

P. Riganová - v súvislosti s podporou organizácií spomenula Kolobeh v Petržalke, ktorý 

navštevuje približne 400 ľudí týždenne a návštevníci môžu zdarma vymieňať sebou 

veci, ktoré už nepotrebujú. Momentálne sa stretávajú sa v Slnečniciach a časom budú 

potrebovať väčší priestor. 

P. Benkovičová – informovala členov komisie o právnom stanovisku ohľadom kontroly 

spôsobu využitia finančných prostriedkov mestskej časti. Poslanci MZ, nemôžu robiť 

tieto kontroly, môžu však vykonávať monitoring potrieb žiadateľov o dotáciu. V prípade 

záujmu členov komisie o vykonávanie monitoringu vytvorí prihlasovací formulár. 

P. Mádelová sa informovala ohľadom podpory organizácií, ktoré žiadajú dotáciu a budú 

ňou z veľkej časti pokrývať prenájom od mestskej časti. Takáto žiadosť formálne spĺňa 

podmienky, ale poskytnutím financií platí mestská časť akoby sama sebe.  

P. Valocsay uviedol príklad zo žiadostí v oblasti kultúry, kde žiadatelia uvádzajú v 

rozpočte prostriedky pýtajú na prenájom priestorov v DK Zrkadlový háj a uviedol, že 

napríklad BKIS majú vo svojich priestoroch vyčlenené termíny v určitom období, kedy 

môžu mať organizácie podujatie za symbolickú cenu. 

 

P. Benkovičová informovala členov komisie, že organizácie, ktoré boli podporené, majú 

možnosť prezentovať sa na podujatiach, ktoré organizuje mestská časť bez nároku na 

honorár, ako napr. na Dňoch Petržalky. 



P. Polešenský – otvoril diskusiu o spôsobe počítania výšky dotácie. Chápe, že dotácia 

slúži na spolufinancovanie projektov, ale v prípade výrazne zníženej sumy nemusia 

byť niektoré organizácie schopné projekt zrealizovať a musia dotáciu vrátiť. Lepší by 

bol systém, podporiť organizáciu plnou sumou alebo vôbec, ako je to nastavené v 

niektorých iných grantových schémach.  

P. Horínek namietal, že v tom prípade by dostali dotáciu dve organizácie a pre 

ostatných žiadateľov by už neboli prostriedky. 

P. Benkovičová – počas diskusie objasnila, že vo výpočtovej tabuľke sú zahrnutí iba 

žiadatelia, ktorí dostali viac ako 60% z celkového možného počtu bodov. Celkovo sme 

prijali iba 36 žiadostí. 

P. Valocsay navrhol zistiť, prečo tento rok nepodali žiadosť o dotáciu žiadatelia z 

minulého obdobia a aké vidia prekážky. 

 

Prítomných: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Predseda dotačnej komisie Milan Polešenský poďakoval členom za účasť a ukončil 

zasadnutie.  

 

Koniec rokovania: 15:45 hod 

Zapísala: Erika Benkovičová 

V Bratislave 26.3.2025 

 

               Milan  Polešenský 

        predseda Dotačnej komisie 

 


